
          

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt)
Indiener: Jolanda Kuipers – D66

Datum indiening vraag: 27 augustus 2020

Datum verzending antwoord:

Commissievergadering van: 
3 september 2020 - IHP Integraal Huisvestingsplan onderwijs 2020 -2036  

Formulering: 
Naar aanleiding van het (zeer omvangrijke document) Integraal huisvestingsplan 2020-
2036 onderschrijven wij dat er “een enorme opgave” is die de komende jaren een fors 
beroep doet op de financiële slagkracht van de gemeente (citaat pagina 5). Alle 
gebouwen zijn geschouwd door Hevo op kwaliteitskaders, onderwijskwaliteit, 
duurzaamheid, flexibiliteit en binnenklimaat. Qua raadsparticipatie  is er op 9 juni 2020  
een presentatie geweest is voor de gemeenteraad.

Vraag:
Financiën: 
In diverse kolommen worden per fase- en per kern, per school en via diverse 
scenario’s de financiële getallen en vergoedingen gepresenteerd. Er wordt 
aangegeven dat projecten die worden gestart en uitgevoerd in fase 1 zeer 
waarschijnlijk kunnen worden gefinancierd. Kan er middels één  overzicht duidelijk 
gepresenteerd worden hoeveel financiële slagklacht van de gemeente de 
eerstkomende 16 jaar op basis van de prognose van MOOS  en HEVO verwacht moet 
worden?

Antwoord:

Vraag:
Participatie:
“Op 9 juni 2020 is de gemeenteraad bijgepraat tijdens een virtuele bijeenkomst”. Op 
die avond zijn op niet concrete hoofdlijnen vergezichten geschetst. “Gelukkig” konden 
wij in het persbericht op 4 augustus 2020 wel voor het eerst de concrete plannen 
lezen, hetgeen niet alleen de fractie maar ook ouders en personeel van diverse 
scholen vol ongeloof over deze manier van communiceren versteld deed staan. 

• Wij ontvangen graag de opname/verslag van 9 juni
• Wist u op dat moment meer van de concrete plannen in wording dan dat u aan de 

gemeenteraad heeft gedeeld?
• Vanwege signalen van verontruste ouders/verzorgers constateren wij dat vooral 

ouders zich zeer overvallen voelen door de plannen. Is er afstemming geweest 
tussen de gemeente Berkelland en de schoolbesturen over het betrekken van een 
zeer belangrijke “stakeholder” namelijk de ouders/verzorgers van de leerlingen?

Antwoord:

Vraag:  
Participatie:

Gemeenten hebben een zorgplicht voor en regierol op de huisvesting van scholen in 
hun gemeenten. Onderdeel van die regierol kan het ophalen van de diverse wensen 
van de raad zijn die aan de autonome schoolbesturen meegegeven kan worden over 
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kaders van diversiteit, ruimtelijke wijkvisie, wenselijkheid schoolvoorziening in kleine 
kernen ect ect. Waarom heeft het College ervoor gekozen dit nu niet doen?

Antwoord:

Vraag:  
Participatie:
Wanneer en hoe is de vertrouwelijke memo d.d. 21-11-2019 met de raad gedeeld?

Antwoord:

Vraag:  
Kinderopvang;
“Zo nodig gaat de gemeente na een jaar in overleg met het schoolbestuur negatieven 
effecten van de leegstand te beperken”. Betekent dit dat de gemeente (uiteindelijk 
financiële) hulp gaat aanbieden? 

 
Antwoord:

Vraag:  
Doordecentralisatie:
Het gelopen proces door (ambtelijke)werkgroep-medewerkers en het College past 
goed in een proces die doorgelopen had kunnen worden in het kader van 
doordecentralisatie. De gemeente kan immers kiezen dat schoolbesturen zelf geheel 
verantwoordelijk zijn voor de onderwijshuisvesting met inbegrip van onder andere 
nieuwbouw en uitbreiding. Hiervoor ontvangt een schoolbestuur jaarlijks een bedrag. 
De gemeente wil hier niet aan meewerken vanwege de integrale aanpak in de wijk of 
kern gewenst is. De gemeente wil de vrijheid behouden om hierop te kunnen sturen.  
Op welke wijze heeft dit gelopen traject hierop concreet een substantiële bijdrage 
geleverd waarop door het College expliciet op is gestuurd? 

Antwoord:

Toelichting:
1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 

staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord.
2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 

feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.


